
Interpellation 
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Peter Carpelan 
Kommunfullmäktiges sammanträde 2014-06-16

Mot bakgrund av händelserna kring upphandlingen av persontransporter 
frågar jag dig

Hur säkerställer kommunstyrelsen fortsättningsvis att de nämnder, som är politiskt 
ansvariga för de verksamheter av känslig karaktär som är föremål för upphandling, ges 
tillfälle att yttra sig om nödvändiga verksamhetskvaliteter och relevanta 
kravspecifikationer?

Ekerö 2014-06-13

Inger Andersen 
(s)-ledamot i kommunfullmäktige


